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Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o podjêcie dzia³añ zmierzaj¹cych do odst¹pienia od projektu

w³¹czenia Lasów Pañstwowych do sektora finansów publicznych.
Lasy Pañstwowe, zgodnie z obowi¹zuj¹cym w Polsce porz¹dkiem prawnym, s¹ dobrem ogólnonaro-

dowym, wy³¹czonym z przekszta³ceñ w³asnoœciowych. Lasy, jeœli chodzi o korzystanie z nich, s¹ ogólnie
dostêpne, a wstêp do nich wolny, poza przypadkami œciœle okreœlonymi w przepisach. System taki fun-
kcjonuje i sprawdza siê w praktyce. Struktura Lasów Pañstwowych zapewnia tej dobrze zorganizowanej
s³u¿bie pañstwowej samowystarczalnoœæ finansow¹, a przy tym pozwala na zachowanie jej s³u¿ebnej
roli – przyrodniczej, rekreacyjnej, edukacyjnej, produkcyjnej i spo³ecznej.

Z niepokojem zapozna³em siê z jednolitymi opiniami Dyrekcji Generalnej Lasów Pañstwowych, dy-
rekcji okrêgowych oraz ze stanowiskiem ludzi zwi¹zanych z lasami w sprawie projektowanych zmian
w systemie finansowania Lasów Pañstwowych. W opinii fachowców, ludzi od lat zwi¹zanych z leœni-
ctwem, zmiany te pogorsz¹ obecn¹ sytuacjê i uzale¿ni¹ Lasy Pañstwowe od bie¿¹cej kondycji i potrzeb
bud¿etu pañstwa.

Mam na uwadze te postulaty i dlatego apelujê o odst¹pienie od projektu w³¹czenia Lasów Pañstwo-
wych do sektora finansów publicznych.

Z powa¿aniem
W³adys³aw Ortyl




